

Automotive Fastener Company Update Journal

汽车扣件厂商情报志

compiled by Chien Chun Chen, Fastener World Inc. 整理 / 惠达 陈建群



—China—

Hi-Tech Fastener Manufacturer (HK) Ltd.

高科技螺丝工业(香港)有限公司

Tel: (86) 769-87714217

Fax: (86) 769-87714660

hi-techf.com

Established in 1986, Hi-Tech Fasteners provides over 20 years of experience in the manufacture of high quality fasteners across all digital, electronics, sports, engineering and industrial sector all around the globe. Hi-Tech also prides itself as a trustworthy manufacturer of custom-fit and custom screw design as required by our relevant clients.

Product Feature:

Multi-blow cold formed screws, high-strength screws (up to 12.9 grade), machine screws, self-tapping screws, non-standard screws, electronics screws, sems screws, micro-screws, rivet, and bicycle screws among many other types. Broadly applied in precision electronic equipment (optical products), smart phones, lightings, sports equipments, glasses, etc.



1986年在香港成立，厂房设于中国大陆，名为东莞高标准紧固件制品有限公司，拥有超过二十五年出口及内销经验，其业务包括提供紧固件给数码、电子、体育、工程、工业及其它行业，并专门从事按照客人特别要求生产特殊螺丝。

产品介绍:

高难度多冲程定位螺丝、高强度螺丝(达12.9级)、突压螺丝、非标螺丝、穿介子螺丝、电子螺丝、钻尾螺丝、锅钉、各种自行车螺丝等等，并销往世界各地。其产品广泛应用于精密电子仪器(水平测量仪、显微镜等)、手机、电器、灯饰、运动器材、眼镜、音箱等等。

Dongguang TongXin Fastener Company 东莞市同欣五金有限公司

Tel: (86)769-83129782

Email: jniumgoii@gmail.com

tongxin.luosi.com

TongXin Fastener is a Taiwanese nut manufacturer, beginning with Nylon Hex Nut with the leadership of professional technologies. We also provide high value-added customized products. TongXin Fastener runs with the spirit of constant advancement in quality, and is committed to providing customers with the best quality and service.; enhancing the value of the enterprise and products to win customer trust and support with quality products, and satisfactory customer service.

Product Feature:

Nylon Nut, Flange Nylon Nut, K-Nut, Conical Nut, Flange Hex Nut, Nylon Cap Nut, Cage Nut, U-Nut, Self-clinching Nut, T-Nut, which are applicable to all industries.

同欣五金是一家台资企业螺母制造商，以专业技术的带领着力于尼龙防松螺母，并提供高附加价值的客制化特殊产品，我司秉持着品质不断提升的理念经营，致力于为客户提供最佳之品质与服务，以优质之产品，客户满意之服务来提升企业与产品的价值，赢得客户的信赖与支援。

产品介绍:

尼龙螺帽、法兰尼龙螺帽、K帽、盘帽、法兰螺帽、尼龙袋帽、卡式螺母、U帽、压铆螺母、T帽，适用于运动用品溜冰鞋、滑板车、家俱灯饰、脚踏车、剪刀、电脑机箱……等各行业。



Hiphing Screw Industrial(Shenzhen)Co., Ltd. 协兴螺丝工业(深圳)有限公司

Tel: (86) 755-88832932

Email: hh@hiphingscrew.com; eric@hiphingscrew.com

www.hiphingscrew.com

HipHing Screw was founded in 1994, it's a hardware fastener manufacturer and supplier that specializes in production of M1-10 precision screws, lathe processing, stamping, rivets, shafts and hook fasteners and other hardware. Products are mainly compliant with JIS, ISO, GB, DIN, ANSI, IFI and other standards catering to individual enterprise (customers provide drawings or samples); Raw materials we mainly use are Carbon steel, Alloy steel, Stainless steel, Copper, Aluminium, etc. The scope of application is Electronics, Electrics, Toys, Household and Automobiles, etc. We have obtained ISO9001:2008/TS16949:2009 certificates.

Product Feature:

Our profession: tapping screws, machine screws, trilobular screws, SEMS screws, wood screws, special screws, automotive screws, rivets, shafts, washers, stamping parts, lathed parts, hook, springs and other special fasteners, etc.

协兴螺丝创立于1994年,是一家专业从事M1-10精密螺丝、车床加工、冲压、铆钉、车轴及弯钩等五金紧固件制造、加工和销售的生产型企业。产品主要执行JIS、ISO、GB、DIN、ANSI、IFI标准及企业标准(客户提供图纸或样品);原材料采用碳钢、合金钢、不锈钢、铜、铝等;产品应用范围涉及到电子、电器、玩具、家居及汽车等。公司已通过ISO9001:2008 / TS16949:2009质量管理体系认证。

产品介绍:

公司专业生产:自攻螺丝、机械螺丝、三角牙螺丝、组合螺丝、木牙螺丝、特殊螺丝、汽车螺丝、铆钉、花轴、垫圈、冲压件、车床件、弯钩、弹簧、各类特殊紧固件等。



Shanghai Fast-Fix Rivet Corporation 上海飞可斯铆钉有限公司

Tel: (86) 215-8912860

Email: info@rivet-china.com

www.fastfix-rivet.com

ISO/TS16949 certified manufacturer of blind rivets in China. Fast-Fix has over 15 years of experience in manufacturing & exporting Blind Rivets. 90% of the products are exported worldwide, mainly to Europe and North America. Now we are a leading factory and OEM supplier for famous European manufacturers & major distributors.

Product Feature:

Different types of blind rivets in Aluminum, Steel, Stainless & Copper, including open, sealed, multi-grip, grooved, peel & structural rivets, totals over 3,000 different sizes. Products per DIN 7337, ISO & IFI 114, 126 standards.

上海飞可斯铆钉有限公司是通过ISO / TS16949认证的铆钉生产企业。公司有超过15年的铆钉生产和出口经验,超过90%的产品出口到世界各地,主要是欧美地区。如今飞可斯是中国一流的铆钉生产商,为很多欧洲知名工厂和大型经销商的OEM合作伙伴。

产品介绍:

不同材质的抽芯铆钉,包括铝、铁、不锈钢、铜等。型号上涵盖了开口型、封闭型、双股型、拉花、灯笼、沟槽以及各种高强度结构型铆钉,超过3,000个不同的规格。产品符合DIN7337、ISO和IFI国际标准。



Jiangsu AWD Fastener Co., Ltd. 江苏省艾维德紧固件有限公司

Tel: (86) 519-89591951

Email: md@awdchina.com

www.awdchina.com

Jiangsu AWD Fastener Co., Ltd. is a professional enterprise with R&D ability, manufacturing and selling high strength rivets and blind rivet nuts. Our products are widely used in containers, cabinets and enclosures, buildings, automobile industry, rail transportations and so on. AWD brings together a talented professional service team in the fastening field, and we pay attention to offering optimized and integrated solutions to customers.

Product Feature:

Our products such as high strength Inlock blind rivets and blind rivet nuts are widely used in the automobile industry. Firm riveting with high efficiency, easily used. Available in common materials, such as aluminum and stainless steel, etc. All the parts follow TS16949 Management System.

江苏省艾维德紧固件有限公司是一家专业研发制造销售高强度铆钉和铆螺母的生产型企业,我们的产品广泛应用于集装箱、机箱机柜、建筑、汽车、轨道交通等诸多行业。公司汇集了一支专业的紧固件人才队伍,致力于为客户提供优化和完整的铆接方案,期待着为您服务。

产品介绍:

我们的产品比如高强度拉丝铆钉、防水灯笼铆钉、铆螺母等广泛的应用于汽车领域,铆接牢固效率高,使用方便。常见材质有铝、铁、不锈钢等,产品严格遵循TS16949管理体系。



Runsun International Trading Co.,Ltd. 无锡禾阳国际贸易有限公司

Tel: (86) 510-82752690

Email: info@cwbjcs.com

www.worldbest-china.com

Runsun International Trading is a specialized fastener export trader. We have been developing rapidly and have full capability for R&D and product design, numerous manufacturing partners, and support from many long-cooperating fastener purchasing agents abroad.

Product Feature:

We mainly provide designing service and production for standard and non-standard fasteners, including bolts, nuts, washers, various screws & rigs, iron chains, and steel wire ropes. We also provide production for stamped parts.

无锡禾阳国际贸易有限公司是一家专业从事紧固件产品出口的外贸企业,有丰富的产品开发和设计能力,拥有实多的配套生产厂商,同时也有很多常年合作的国外大的紧固件采购商的支援。

产品介绍:

我们主要提供标准紧固件产品,非标产品的设计和生,包括螺栓、螺母、垫圈、各种螺钉、各种索具、铁链、钢丝绳等,另外还提供冲压件产品的生产。



—Taiwan—

Newfast Co., Ltd. 峻拓(杉峻)股份有限公司

Tel: (886) 7-3891107

Email: sales@newfast.com.tw

www.newfast.com.tw

Newfast Co., Ltd., founded in 1988, specializes in production of small screws, multi-stroke screws, auto parts, stamping parts, pins, and machining parts. Materials include carbon steel, stainless steel, copper, and aluminum. Product specifications range from #0-1"/M2-M24 with length up to 3/16-12".

Newfast's products are 100% for export. Our products are applicable to the industry of electronics, home appliances, construction, automobiles, furnitures, and after sales service. End users of our products are mostly located in North America, Europe, Asia, and other regions.

Product Feature:

Various finishes and materials, customized parts, multi former product auto parts, CNC, Stamping, nut & rivets.

本公司在 1988 年拿到 Quadrex (四角孔十字) 的专利。与线材厂、热处理厂以及小螺丝工厂合资,在加工上面取得最优惠的价格。配合的厂商多达百家,可以针对客户需要的产品,以最合理优惠的价格,找到最合适的厂商。同时拥有中钢额度,能提供最即时的交期。在螺丝制程的每个环节上,都有着我们专业实验室人员的把关。让出口的产品多了一层保障之外,也将最好的、合格的、良好的产品呈现给客户。2012年我们另外增加了光学筛选机器和小包装机器。为的就是给客户更好的服务。

产品介绍:

小螺丝:粗牙,双牙,机械牙螺丝,攻牙螺丝,钻尾螺丝,三角牙螺丝,高低牙螺丝,塑胶牙螺丝,多冲程螺丝、车用件螺丝等。其他:冲压件,插销,车修件,塑胶射出等。材质:碳钢,白铁,铜,铝规格:#0~1/M2~M24。长度:3/16~11。应用领域:电子,家电,建筑,车用,家俱,售后市场。

**Boltun Corporation 恒耀工业股份有限公司**

Tel: (886) 6-2794013

Email: sales@boltun.com

www.boltun.com

Established in 1988 in Taiwan, the name BOLTUN represents BOLT & NUT. Boltun philosophy is to provide top quality products and genuine "professional" services to customers & fully satisfy their needs in the most economical way. The Tainan-based company sets aside a portion of its annual revenue for R&D of new technology and new products, a testimony to both the quality of its products and its position at the leading edge in the industry.

Product Feature:

A wide range of products from auto parts and components, bolts and screws, stamping parts, wind turbine, investment casting parts and medical parts.

Boltun has invested in in-house production including forming, tapping, stamping, CNC machining, heat treatment, washing, assembling, and automatic packing. Boltun is also accredited with ISO 9001, ISO 14001, and ISO-17025.

恒耀公司的英文名称「Boltun」代表着「螺栓与螺帽(Bolt & Nut)」的结合,设立于一九八八年,自创业以来,恒耀即秉持「品质第一、客户优先」的理念,建立起「外以开发创新,内以思过自省」的永续改善制度,从「最根本处用心做起」。因此,恒耀产品品质一直以来都备受国际汽车各厂的肯定。

产品介绍:

产品范围广泛,可见于汽车零件、机器零件、风力发电机及各类工业零件。恒耀的产品范围为车辆(汽车)螺丝/螺帽、挤压扣件、冲压零件、汽机车用组合件、CNC加工零件、盘形华司螺帽、拉帽、尼龙嵌入防松螺帽、不锈钢螺帽、焊接螺帽、套管、医疗器材。



Easylink Industrial Co., Ltd. 易连工业股份有限公司

Tel: (886) 7-7251034

Email: sales@easylink.com.tw

www.easylink.com.tw

Established in 1992, Easylink Industrial offers quality-guaranteed fastener products and has years of experience in automobile, electronics, construction sectors. Specialized in high precision, high technical level, and high quality fastener products. Customized service is an important part of Easylink's operation. Its new product R&D must go through the evaluation of the project team in the first place, and then the company will provide a trial sample to the client prior to the official production. Its complete Internet platform effectively improves communication and work efficiency.

Product Feature:

Easylink has been awarded TS16949 and ISO/TEC17025 lab certificate, and complies with VDA6.3 customer production audit as well as, ISO 14001 environment protection regulation, RoHS standard and REACH standard specification. Easylink owns various professional fastener forming machines including 1 die 2 blow, 2 die 4 blow, and 4 die 4 blow cold-forge forming machines, plus optical sorting machines to monitor defective rate. A mold manufacturing studio was set up inside the plant to service clients with high quality and shorter lead time.



易连工业股份有限公司成立于1992年，在汽车、电器、建筑等领域有长足经验，专注生产高精度、高技术及高质量的螺丝制品。「客制化服务」亦是易连重要环节，新产品研发首先透过专案团队进行评估，并于正式生产前提供样品试用，完善的网路平台有效提升沟通工作效率。

产品介绍:

易连公司已获得TS16949和ISO/TEC17025认证，更拥有TAF组织颁发CNLA实验室认证、ISO14001环保规范以及符合VDA6.3制程稽核、RoHS和REACH标准的产品。易连可提供的线径M1.6到M14 (#0-9/16)，长度可达200mm(1/16"-8")。拥有一模两冲、两模四冲、四模四冲冷锻成型机台等多套专业螺丝成型机，光学镜头筛选机用以监控不良率，厂内另设有模具制造工作室，提供客户高品质及快速的交期。

Spring Lake Enterprise Co., Ltd. 春泽企业股份有限公司

Tel: (886) 8-7790642

Email: spring.lake@msa.hinet.net

www.springla.com.tw

Our company was established in 1980, we are an exporter & manufacturer located in PingTung county in southern Taiwan. We are certified with ISO/TS16949. Our main customer base is in Germany, USA, UK, Sweden, South Korea, India, Pakistan, etc.

Product Feature:

We are specialized in various small screws and different types of bolts, nuts, washers, pins, rivets, and maching parts. We can supply parts made of carbon steel, stainless steel, brass, aluminum and alloy steel.

本公司成立于1980年，位于台湾南部屏东县，本公司为出口及OEM制造商，同时我们拥有ISO/TS16949品质认证。我们的主要客户群为德国、美国、英国、瑞典、韩国、印度、巴基斯坦等……。

产品介绍:

我们致力于各种小螺丝和不同类型的螺栓、螺帽、华司、销、铆钉以及车修加工品。我们可提供的材质有碳钢、不锈钢、黄铜、铝及合金钢。



Uni-Protech Industrial Co., Ltd. 致韦贸易股份有限公司

Tel: (886) 6-2977107

Email: up@mail.uni-protech.com.tw

www.uni-protech.com.tw

Founded in 1992, Uni-Protech maintains reliability and improves our quality & technology to satisfy all of our customers. Accredited by ISO 9001 & ISO 17025 TAF Testing Lab, we offer a variety of fasteners, fittings and cold formed & hot forged parts at automotive quality.

Product Feature:

Prevailing torque lock nuts, welding nuts, flange nuts & screws for the automotive industry. Magnetic fuel tank plugs, special bolts, screws, nuts & parts acc. to drawing. Machining (lathing, drilling, milling & grinding) parts, stamping parts.

致韦公司于1992年成立于台南，并于2010年在苏州成立苏州分公司，主要营运专案为各类紧固件产品，公司取得ISO 9001国际认证及ISO 17025 TAF实验室认证。

产品介绍:

主要产品为汽车用、机械用及特殊用途紧固件。



Special Rivets Corp. 恒昭企业股份有限公司

Tel: (886) 4-24623555 Email: srcrivet@ms12.hinet.net www.src.com.tw

With two ISO 9001:2008-certified facilities in mainland China, we can manufacture 6 billion blind rivets that meet DIN 7337, IFI and ISO standards annually – production power that most competitors simply can't match. SRC blind rivets are supplied in Aluminum, Steel, Stainless Steel, Copper and Monel materials. Available in various types including Peel, Large flange, Multi-Grip, Sealed & High Strength. We also produce up to 2 million high-quality riveters annually. Established in 1983, we use our experience to accurately produce your OEM/ODM designs. And our automated storage and retrieval systems – with 50,000 storage bins – ensure fast turnaround on your orders.

Product Feature:

- High Strength Structural Blind Rivets
- High Strength Structural Blind Rivets.
- Offer a wider grip range than standard grip blind rivets to assist users in inventory reduction and eliminate operation error.
- High shear and tensile strength provide strong and vibration resistant joints.
- Ideal for filling oversize or irregular facing holes, providing increased strength and vibration resistance.
- Available in Aluminum, Steel, and Stainless Steel materials.
- ISO certified.



恒昭拉钉集团成立于1983年，是全球主要拉钉和拉钉工具制造商之一。致力于全系列抽芯铆钉，铆螺母和省力化高品质工具的研发、生产与销售。月产各式材质抽芯铆钉超过5亿支，各种专业省力化工具20万支，行销全球150余个国家。SRC在中国上海和浙江设有30,000m²的现代化生产工厂及电脑化自动存取仓储系统，通过ISO9001，专业技术、诚信服务的SRC，将是你的最佳选择。

产品介绍:**高张力结构铆钉**

- 比起标准型的铆钉，高张力结构铆钉可用于铆接多个工作物厚度，帮助有效管理及减少库存。
- 高强度的抗拉剪力及有效抗震预防松落。
- 适合用于不规则或大尺寸的工作物洞孔。
- 锻造之材质包括碳铁、不锈钢、铝镁合金。
- 专业铆钉制造厂商，所有流程以ISO之规范进行。

Hsiung Jen Industrial Co., Ltd. 雄仁工业有限公司

Tel: (886) 5-2377768 Email: sa01@hsiungjen.com www.hsiungjen.com

Hsiung Jen Industrial Co., Ltd. was established in 1982. We take it as our goal to be the best professional clip maker providing high performance and top quality products to customers all over the world. In this era of globalization, our president, Mr. Allen Chen has clearly announced the company vision and business concept. We believe the combination of quality, service, innovation and professionalism will make our products most reliable to you.

Product Feature:

Clips, N-nuts, clamps, automobile and motorcycle parts manufacturer.

雄仁工业创立于1982年，在总经理的领导下，我们依循着成为最专业弹片制造业者的目标，生产高性能及高品质的产品，供给全世界的顾客。迈入全球化的年代，我们总经理Mr. Allen Chen明确宣布公司的经营目标及营运方针。我们相信只要结合了品质、服务、创新及专业，我们的产品即是最值得您信赖。

产品介绍:

弹片、夹片、卡箍，汽机车零配件制造。

**J. T. Fasteners Supply Co., Ltd. 金佑升实业有限公司**

Tel: (886) 7-6226973/6226983 Email: jimmy@jtfasteners.com.tw www.jtfasteners.com.tw

High-quality products, on-time delivery, competitive price and satisfactory service, your best long-term & reliable supplier for one-stop shopping service.

Product Feature:

For Automotive Industry – Made in Taiwan + Excellent Quality Riveting Parts, Brass Inserts & Self-Clinching Parts, Stamped Weld Nuts, Customized Fasteners.

“品质优先”、“产品创新”、“利益共用”、“永续经营”是我们的经营理念；品质特优，价格平实，交货迅速，提供最佳服务是我们的坚持。

产品介绍:

汽车用铆接扣件、铜螺帽&压扣产品、冲压螺帽、客制产品，台湾制造，品质优良。



Fastener Jamher Taiwan Inc. 占贺五金股份有限公司

Tel: (886) 6-2494699

Email: fastener@jamher.com

www.fastener-world.com.tw/jamher

Fastener Jamher Taiwan Inc. specializes in manufacturing blind nuts, flange nuts, welded nuts, nylon flange nuts, T-tube, T-nuts, rollers, sleeves, special nuts, OEMs, etc. and the raw materials are mostly low/medium carbon steel, alloy steel, stainless steel, aluminum, and copper. 90% of its products are exported to the US, Europe, and Asia. ISO 9002 and TS-16949 were received in 2000 and July 2009 respectively. More auto fastener orders are planned to expand under the quality systems. The company brought in 33B Forming Machines and 22B 7-Die PKO Machines, which substantially enhance capacity and will complete more received orders.

Product Feature:

Weld Nuts, Special Nuts.

Material: Carbon Steel, Stainless Steel, Aluminum, Alloy, Brass and Special Materials. Product Size Range: M3 to M20 #6 to 3/4", Length from 3mm to 80mm. PPAP Level 3. Main Production Equipments: 20 sets of cold forming machines, 25 sets of tapping machines. Inspection instruments including hardness testers, proof load testers, abrasive cutting machines and metallographic mounting press machines. Production Capacity: 400 tons/month. Quality Assurance: ISO/TS 16949:2009. The major markets are the United States and Europe, mostly for automotive manufacturing plants.



占贺五金股份有限公司于1999年创立，并且通过ISO/TS-16949认证，主要生产拉帽、焊接螺帽、突缘螺帽、T帽、套管、特殊螺帽等扣件产品的研发制造，包含标准品及客制品，供应范围涵盖汽车、机车、自行车、家电用品、机器设备、医疗器具、建筑等，欢迎一同合作开发新品。

产品介绍:

焊接螺母、特殊螺母。

主要材质：低碳、中碳、合金钢、不锈钢、铜、铝及特殊线材。螺帽尺寸范围：M3-M20、#6到3/4"，长度范围：3mm~80mm。可提供PPAP Level 3文件。占贺已于2009年通过德国TUV稽核并取得ISO/TS 16949：2009认证。目前生产设备包含20台成型机、25台攻牙机、5台加热器、6台筛选机及相关品质检验设备(硬度测试机、保证荷重测试机、切割研磨机、金相镶埋机、投影机...等)；月产能400吨。以欧、美为主要市场，大部份产品供应汽车厂使用。

Ho Guo Enterprise Co., Ltd. 合固企业股份有限公司

Tel: (886) 2-24061020~1

Fax: (886) 2-24061019

Email: hoguo.ent@msa.hinet.net

Ho Guo Enterprise Co., Ltd. was founded in 1983 specialized in washers for SEMs combination screws. Our products are applied to electronics, electrical engineering, machinery, and automotive industry.

Product Feature:

Material SUS304, 316, 130M; carbon steel 1042, 1057, 1062, 1072B, 1082B, 1092A, applied to SCM435L screws for fastening prior to thermal refining, reducing the cost of threading toolings. Spec range is M1.6-M16. We have stockpile in our inventory.

本公司自1983年成立，生产SEMS组合螺丝用弹介，本产品适用于电子、电机、机械及汽车业等客户使用。

产品介绍:

材质SUS304、316、130M，碳钢类1042、1057、1062、1072B、1082B、1092A，可配合SCM435L螺丝先组合再调质，降低搓牙版耗损费用，尺寸规格范围M1.6-M16，全系列产品库存均有备货。

**Topgo Co. Ltd. 多普寿有限公司**

Tel: (886) 2-23661168

Email: topgocol@ms22.hinet.net

www.topgo.com.tw

Topgo Co., Ltd., founded in 1996, specializes in export and import business. Markets are in North America, China, Europe, Middle East, South-East Asia and Taiwan. Export products are screws, bolts, nuts, washers, precision hardware, machining parts, stamping parts, casting parts, etc. for automobiles, motorcycles, bicycles. Import products are metal fibers, wools, and potassium titanate, used in the brake lining of bicycles, motorcycles, automobiles, trains, and ships. Efficiency, Innovation and Reliability are the spirit of the company. Topgo is growing and developing to offer the best service to the world.

Product Feature:

Titanium alloy bolts and nuts for automobiles manufactured by forging and turning compound process, high strength, high precision, light weight, good corrosion resistance.

多普寿有限公司成立于1996年，专业经营进出口业务，市场分布北美、中国、欧洲、中东、东南亚及台湾。出口产品有汽车、机车、自行车用螺丝、螺杆、螺帽、华司、精密五金、车床零件、冲压零件、铸造零件。进口产品有金属摩擦材料及钛酸钾，用于自行车、机车、汽车、火车、船舶之煞车。公司以效率、创新、诚信为宗旨，持续在相关领域成长、茁壮。

产品介绍:

钛合金汽车螺丝、钛合金汽车螺帽。以锻造、铣复合方式制作，高强度、高精度度、重量轻、抗腐蚀。



Jet Fast Company Limited 捷禾企业有限公司

Tel: (886) 7-3740160

Email: jetfast@ms34.hinet.net

www.jetfast.com.tw

Jet Fast Company Ltd. was founded in 1979 in Kaohsiung, Taiwan and is specialized in manufacturing Rubber Nut-Insert, Metal Rivet Nut and Nylon Nut-insert. In order to maintain competitiveness in the blind fastener market, the company has been certificated by ISO/TS16949 standards. Our products are mainly used in automotive, industrial and DIY market for architecture in Europe and North America. Dimension can be customized according to customer's needs.

Product Feature:

Rubber nut-insert: function as a threaded insert and fastener; effectively seal against air or liquid leakage at the assembled joint. Good to reduce vibration and absorb the shock and noise. It is an ideal fastener for automotive assembling.

Metal rivet nut: maintenance-free alternative to welding, tapping or conventional nut+bolt.

Nylon nut-insert: Reusable and can be used in the metal, fiberglass and plastic panels.



捷禾企业有限公司于1979年在台湾高雄成立。为了保持市场上的竞争力，我们已通过TS16949认证，持续以高品质与合理的价格发展新的产品，以符合客户需求。我司目前主要制造的产品包括：橡胶拉帽、金属拉帽及尼龙拉帽。主要外销到欧洲、北美洲及大洋洲等，使用于汽车业、工业及建筑DIY市场。

产品介绍:

- 橡胶拉帽：具与螺帽扣件相同的功能并有效阻隔空气或液体渗入组合件，减少震动并吸收撞击与杂音。可重复使用，为使用于汽车组装最理想的扣件。
- 金属拉帽：取代焊接、物件的攻牙，螺丝+螺帽的多繁杂工作。组装时不会破坏物件表面。
- 尼龙拉帽：用于金属、玻璃纤维、塑胶上，减低噪音及抑制震动；可重复使用。

—Europe & America—

PennEngineering Automotive Fasteners - China 宾科汽车紧固件（昆山）有限公司

Tel: (86) 512-5035-9080

Fax: (86) 512-5035-9008

www.pemnet.com

PennEngineering has long been known for its self-clinching and blind threaded insert fastener solutions with its PEM, SI, Stickscrew and Atlas brand fasteners and Pemsarter brand installation equipment. PennEngineering Automotive employs a unique manufacturing and distribution methodology based on manufacturing of high strength fasteners in Penn's wholly owned manufacturing subsidiaries in mainland China, supported by sales, product inventory, distribution services and customer technical assistance strategically located in close proximity to its global customers. PennEngineering is one of the first companies in the world to develop the ability to manufacture high strength fasteners in China that meet today's demanding global automotive quality standards. Both PennEngineering's state-of-the-art manufacturing facilities in China have been certified to meet ISO/TS 16949, the global automotive standard for quality systems.

Product Feature:

Our product range includes many different product types and shapes ranging up to 34 mm diameter; Critical applications and those that require extreme precision are where you will find many PennEngineering products. The ability to make precision parts at an affordable cost, coupled with the reliability and dependability of our products, make PennEngineering Automotive the supplier of choice for the difficult-to-make part and parts for critical applications.



宾科公司 (PennEngineering) 以其自扣型紧固和盲孔铆螺母紧固方法，PEM、SI、Stickscrew和Atlas品牌和Pemsarter牌安装设备而闻名。宾科汽车公司采用独特的制造和分销方法，在本公司中国大陆的独资制造企业制造高强度紧固件，由地理上靠近其全球客户的各个分销点、提供产品库存、分销服务和客户技术协助等支援。宾科汽车公司在中国制造能满足当今苛刻的全球汽车质量标准的紧固件，在中国两家具有最新技术发展水平的制造工厂已通过全球汽车质量体系标准ISO/TS 16949 2002认证。

产品介绍:

本公司能为客户制造出特别节省成本的，具有精密公差的复杂零件。我们的产品范围广泛，其直径范围可达到34毫米。在关键的和需要极高精度的应用方面，你将发现宾科公司的许多产品符合您的需要。以可以承担的成本制造精密零件的能力，加上产品的可靠性和可信赖性，使得宾科汽车公司成为难以制造的零件和关键应用零件供应商的不二之选。

Bäcker GmbH & Co. KG

Tel: (49) 2753 5950-0

Fax: (49) 2753 5950-44

We are your specialist for the manufacture of high-quality injection-molded parts of an exacting nature from heavy-duty plastics, industrial thermoplastics and bulk plastics. With modern toolmaking shops and state-of-the-art injection molding equipment, we work together with you to put your product ideas and innovations into practice in a cost-effective and time-saving manner. The whole affair is rounded off perfectly by our comprehensive service package with customer-specific packing, printing, plating and assembly of the products.

With Bäcker Plastics Technology, you will be working with a high-performance partner with more than 35 years' experience and the necessary know-how to give shape to your individual requirements, ranging from small runs to large-batch production.

Product Feature:

We have an extensive range of standard products in our three product groups PlacoGrip® - Control Elements, PlacoTec® - Standard Elements and PlacoCap® - Protective Elements. Our product lines include clamp levers, index bolts, handles, screws, nuts or caps. Choose from a range of more than 5,000 articles with a total of 23,000 different types and dimensions. All items are available immediately or at short notice. Rely on the expertise, reliability and creativity of our qualified staff.

www.baecker.eu

我们专为您提供以重型塑胶、工业用热塑性塑胶以及散装塑胶制造的高品质注模零件。借由现代化工具商店与顶尖注模设备，我们合力与您一同将产品灵感与创新想法透过节省成本与时间的方式实现。我们透过全方位套装服务提供完美服务内容，包括客制化包装、印出、电镀以及产品组装。透过Bäcker的塑胶科技，我们拥有高效率、超过35年的经验以及业界必需的技术知识，将您的需求付诸成型，这也包括了少量订单与大宗量产订单。

产品介绍:

我们的三大品牌包括PlacoGrip® (控制件)、PlacoTec® (标准件)、PlacoCap® (保护件)，各自拥有一系列广泛的标准品项。产品阵容包括钳杆、Index螺栓，把手、螺丝、螺帽、螺盖。全部总计5千个品项以及2万3千种样式与尺寸，全都可以即时出货。Bäcker团队的专业、可靠与创新值得您信赖。

我们的机械拥有超过40项专利(包括申请中的专利)，其中有许多机械拥有多国保护机制。我们是同业中拥有最多专利数目标机械商。GI-360 T机型为3D检测机械，搭载的分裂波束/窄幅镭射、多重镭射测速仪以及螺纹塑型系统用于精准测量零配件以印出尺寸与公差量。该机读取多重镭射的3D资讯来侦测常只会在受损螺纹物件的单侧上出现的缺陷。我们也提供新设计的GI-100DT的平零件检测机(用于检测螺帽、垫片、轴衬、金属环等等)。该机是高速影像测量机，采用前照与后照式摄影机来计算零件的高度、轮廓以及大小径。可根据不同应用环境追加多重感应器(有的已申请或正在申请专利)。



Arnold Fasteners (Shenyang) Co., Ltd. 阿诺德紧固件(沈阳)有限公司

Tel: (86) 24-88790638

Fax: (86) 24-88790999

Email: info@arnold-cn.com

www.arnold-cn.com

Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd was founded in 2007 in Shenyang City, Liaoning Province, China. It is a member of the Würth Group. The first Arnold plant was founded in 1898 in the south of Germany. In the past 116 years Arnold has become a well-known fasteners brand globally, especially in the automotive industry, supplying to many global OEMs, Tier1s and Tier2s. Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd is a 100% German company, with investment of USD 500 million in China. It has the same technology/know-how, process, quality control and SAP as other plants in Germany and in Europe. Currently Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd is mainly supplying to the markets in China, while also exporting to other Asian countries, as well as exporting to South and North American countries, and the major market is the automotive industry.

Product Feature:

Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd manufactures many technologically high quality fasteners, as well as many licensed products such as TAPTITE2000®, DUO-TAPTITE, REMFORM®, KT, APS, ATP, etc. Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd manufactures fasteners with sizes from 2.5mm to 12 mm in diameter, including screws, bolts, rivets, bushings, etc. Its customers, especially those in the automotive industry, value the high quality of problem-solving products within the framework of intensive engineering design development partnership. Arnold Fasteners (Shenyang) Co. Ltd is certified with ISO 9001 and ISO TS 16949 by TUV.

阿诺德紧固件(沈阳)有限公司成立于2007年，位于中国辽宁省沈阳市，属Würth集团之下。在过去的116年间已成为全球知名的品牌之一(特别是在汽车产业方面)，供应产品给许多全球OEM商、Tier 1、Tier 2。本公司是100%的德属公司在中国投资额达5百万美金，与其他位于德国和欧洲他国的工厂享有同样的技术知识、制程、品质控管以及SAP。目前本公司主要供应给中国大陆市场，并出口给其他亚洲国家、南北美国家以及其他汽车产业大国市场。

产品介绍:

本公司生产许多高科技品质扣件，以及多种认证产品，例如TAPTITE2000®、DUO-TAPTITE、REMFORM®、KT、APS、ATP等等。产制的产品尺寸为直径2.5mm~12mm，包括螺丝、螺栓、铆钉、轴衬等等。本公司(尤其是在汽车产业的)顾客重视在密集工程设计发展合作的架构下能提供问题解决的高品质扣件。本公司通过TUV的ISO 9001和ISO TS 16949认证。